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Hei, 
 
Her kjem nokre innspel til alkoholpolitisk plan frå meg. 
 
1. 
Det bør ikkje vera alkoholsal på julaftan. Det er viktig for å vera solidarisk med dei som slit med 
helseutfordringer eller alkoholavhngeigheit, samt at det gjev eit godt og riktig signal til alle korleis vi 
vil prioritera barn og tryggleik i høgtida. Det anerkjenner barn sin rett til å vera trygge - det er svært 
mange barn (90 000) som lever i ein heim med alkoholmisbruk og enno fleire i ein heim der ein eller 
fleire foreldre har eit risikabelt alkoholforbruk.  
 
2. 
Vi må opna for alkoholsal så seint som mogeleg om morgonen i daglegvarebutikkar. Dette er svært 
viktig då det e mange skuleelevar som gjerne går innom butikken på veg til skulen.  
 
3. 
Vi må ta vare på alle offentlege bygg som alkoholfrie soner. Det er ingen grunn til at 
kommunale/offentlege bygg (verken skular, idrettshallar eller såkalte kombinert bygg) skal ha 
alkoholservering i det heile. Vi treng å gå føre med eit godt døme, og det er nok at private bygg til 
utleige som kan ta seg av dette. Særleg gjeld dette i ei tid der det lokale næringslivet treng fokusert 
støtte å tena pengar, då treng ein ikkje “konkurranse” frå offentlege bygg i utleige med høve til 
alkoholservering.  
 
 
Vonar dette kan takast med vidare i saka. 
 
 
Venleg helsing 
 
Stian Lavik, 
far 
 


